
Protokoll fört vid Ärla-Stenkvista PRO styrelsemöte tillsammans med 
valberedningen 2019-10-17 

Närvarande: Bengt Andersson, Mona Andersson, Sven Svensson, Annika 

Sturesson, Nils Fält, Hannele Alström, Mia Moll. 

Närvarande från valberedningen: Börje Sturesson, Rolf Pettersson. 

 

§1. Bengt hälsar välkommen och öppnar mötet. 

§2. Dagordningen godkändes. 

§3. Mona Andersson valdes att justera protokollet. 

§4. Valberedningen. Bengt har sagt ifrån sig ordförandeskapet, Mona har sagt 

ifrån som reseansvarig men kan tänka sig att sitta kvar som styrelseledamot. 

Laila har avgått och Hannele skall också avgå. Man har lite att bita i från 

valberedningen. Ett förslag är att vi delar ut lappar på nästa möte där man får 

skriva förslag på bl a ny ordförande. Lapparna kommer att delas ut 30 oktober 

på månadsträffen.  

§5. Ny medlem är Marianne Helgesdotter.  

§6.Skrivelser. Lilian Lundin och Agneta Pernblad har varit på kurs ang 

konsument och försäkringar. Den 23 okt skall Mona och Bengt på höstmöte i 

Flen. 8 november är det möte med Viking Line på Elithotell.  

§7. Rapporter. En engelskkurs har startat i samarbete med ABF. Mycket trevlig 

och bra kursledare. 

Man har varit och kollat Julbordslokalen och den är helt OK. Bra parkeringar 

också. Lista för deltagande skickas ut vid nästa träff. Julbordet kostar 300 kr är 

börja kl 13.00.  

Samorganisationen har haft träff i Torshälla. Man behöver ragga nya 

medlemmar. Foldern som gjordes i år skall återkomma. Förslag skall vara inne 

senast 1 november. Sven och Nisse gör förslag.  

Hannele rapporterade från KPR:s trafikgrupp 7/10. Trafikavdelningen har fått 

redovisning om Sörmlandstrafikens utredning om anropsstyrd stadstrafik. Detta 

inkluderar inte landsbygden, något som förvånar oss i PRO! Hannele tar upp 

frågan i PRO-gruppen i Eskilstuna. Nästa KPR kommer bl a handla om just 

kollektivtrafiken i Eskilstuna.  



Vidare rapporterar Hannele från Samorganisationens höstmöte 14/10. 

Medlemsavgiften för 2020 blir oförändrad 300 kr. Samorganisationen betalar 

hyresavgiften för månadsmöten.  

En arbetsgrupp om PRO-Eskilstunas organisation tillsätts. Varje förening skall 

ha en representant. Idag är vi 10 föreningar i kommunen. Hur blir det i 

framtiden? 

§8. Ekonomisk rapport. Sista betalningen på Tele 2 är betald och abonnemanget 

avslutat. Vid förra mötet fick vi in 2 777 kr. Hur gör vi med arvoden? Styrelsen 

beslutade att styrelsemedlemmarna får gratis Julbord istället för arvode. De som 

hjälper till med fika vid mötena får gratis fika.  

§9. Reserapport. Inte så mycket att rapportera förutom om julbordskryssen som 

är 28 november. Ny reseträff blir i februari. BBR resorna är slut för året men 

Börje kollar om vi kan komma till Verkstan på Stationsvägen den 30 oktober 

och ser hur det ser ut. I februari kan det eventuellt bli aktuellt med tåget på BM.  

§10. Studierapport. Slöjden pågår. Engelskkurs har börjat. Akvarellkursen har 

inte börjat men Nisse Larsson har lovat att han kan komma och låsa upp och 

stänga men inte vara kvar.  

§11. Nya frågor. Inbjudan till halvårsmötet måste ut 14 dagar innan.  

§12. Kommande möte. 30 oktober är kommande möte och då kommer Gun och 

Gunnar, Då skall vi även informera om halvårsmötet.  

§13. Nästa styrelsemöte: 7 november kl 13.00 i Pingstkyrkan. 

§14. Bengt tackar för visat intresse och avslutar mötet.  

 

Vid protokollet 

 

Mia Moll, sekreterare 

 

Bengt Andersson, ordförande                           Mona Andersson, justerare 

 

 

 

 






